
 
 

 

Møtested  :   Teams  

     

Dato   :  13. Mars 2025 

Tid   : 20:00  

 

Følgende møtte : Knut Helge, Erwin, Reidulf, Merete  

 

 

Meldt forfall  : Petter  

 

Saksliste:  

Fra sist: 

 

Utstilling og årsmøte avviklet, vel blåst! Takk til alle som hadde mulighet å bidra på utstillingen! 

Påmeldingene til utstillingen ble ikke så aller verst, og ingen har hørt om mangler på utstillinga.  

Kun gode tilbakemeldinger. Årsmøtet ble som vanlig avholdt uten de store diskusjonene, og alle vedtak ble etter 

innstillinger. Godt med gjenvalg, vi slipper å justere brønnøysundregistrene.  

Klubbgenserene ankom såklart akkurat litt forsent, og ble utlevert fra posten mandag etter utstillinga.  

Alle er utlevert, og 4 av 6 tilleggsgensere er solgt. Reidulf tar en runde på det økonomiske. 

RS Sak er rettidig sendt inn til forbundssekretæren. Forbundsstyret og NKK arbeider med det såkalte NM- 

tilfellet.  

Sak 5 SMI/25 førstehjelpskurs hadde Anicura Sortland gleden av å gjøre vederlagsfritt for klubben.  

Kurset blir avholdt på Rocka 26. Mars. 

 

Sak 1  

SM2/25 

Økonomi 

 

Sak 2 

SM2/25 
Vinterutstilling fremtid ? 

Sak 3 

SM2/25 
Merch – shop  

Sak 4 

SM2/25 
Skaptilhenger med klubblogo 

Sak 5 

SM2/25 
Prisliste NHEHK 

Sak 6 

SM2/25 
Grunneiertillatelser - arkiv 

Sak 7 

SM2/25 
Dommersamlinger før prøvesesonger 

Sak 8 

SM2/25 
Ettersøk videregående 

Sak 9  

SM2/25 

 

RS 2025 

 

Nord-Hålogaland 

Elghundklubb 

Referat 
Styremøte-SM II 2025 

 



Referat i rødt  Vedtak: 

Sak 1   

SM2/25 

 

Økonomi redegjøres for av kasserer Reidulf Halvorsen.  

Saldo på konto pr. Dato 271963, 45,- 

Forventede innbetalinger : medl.avg, evnt reisefordeling 2023 

Forventede utgifter : løpende utgifter, halleie Bjerkvik 

Eiendelsregisteret: ingen endringer 

Medlemsmasse status pr. 10 Mars 88 medlemmer.  

Har publisert påminnelse på FB og sendt purre-mail. 

 

Avtale fra SM3/24, om at kasserer viser et regnskapsresultat fra 

Bjerkvikutstilling, som fremlegges i SM2/25 

 

Regnskapsresultat klubbgensere: 

 

Vedtak: Foreløpig res Bjerkvik 23960,- 

 

Sak 2   

SM2/25 

 

Copy paste fra Merete:  

 

Ifht utstillinga så e vi nødt til å tenk gjennom ka vi ønska videre. Skal vi ha 

utstilling i 2026? Kor skal vi ha den? Bjerkvikhallen e uegna mtp. 

underlag, det e jo et mareritt. Det e tungvindt å ha det så langt unna ifht 

«dugnadsfolk». Hadde det vært en ide å flytte den til Vesterålen? Evnt kor?  

Det bynn å haste med å få disse tingan på plass, innspill mottas med takk! 

 

Vedtak: Det er ønskelig å arrangere en vinterutstilling i 2026, helst i 

forbindelse med årsmøtet på Sortland 28.02.2026.  

Reidulf sjekker med Hadselhall og Blåbyhallen. Erwin undersøker med 

Bømarka ridehall, Sigerfjord høggeri og Nordtrafikk.  

 

Sak 3   

SM2/25 

 

https://tshirt.no/butikk/nnhk/ 

 

Dokument og link ettersendes i egen e-post.  

Vedtak: tshirt setter opp nettbutikk tilsvarende harehundklubben sin da 

denne passer for oss også.  

 

Sak 4 

SM2/25 

 

Skaphenger.  

Dette har tidligere vært snakket om, men aldri realisert. Vi så vel alle 

behovet for transportplass og lagringsplass av utstyr etter utstillinga. 

Klubben har endel materiell som trenger lagringsplass.  

 

Forslaget er en profilert skaphenger som kan brukes til transport/ lager og 

profilering av klubben, det blir jo et ganske stort logo skilt på siden og bak.  

 

Formelt sett var det synd at dette kom opp like etter årsmøtet siden det er 

en såpass stor investering. Men det kan løses.  

 

https://tshirt.no/butikk/nnhk/


Gaupen har en modell under 750kg som heter A0725F, den har innvendige 

mål B 144 x L 250cm.   Innvendig høyde 150cm.   

https://gaupen.no/product/a0725f-150-cm/ 

 

 

TROEHK kjøpte 1300kgs Arctic Trailer fra Stenersen.biz 

De er storfornøyde, og sier at grunnen til at de valgte den, var at taket også 

var av 15mm finer. Ergo ble det mindre kondens fra tak.  

De har også en 750kg: https://arctictrailer.no/tilhenger/skaphenger-arctic-

250-750d/ 

 

Begge ligger i samme prisleiet rundt 50 000,- inkl.mva.  

 

Dersom styret skal arbeide videre med dette, må vi beslutte et konsept som 

vi evt. kan arbeide ut fra: 

- Over 750 kg eller under 750 kg ? 

- Profilert 

- Sponsing – Felleskjøpet ?  Profilering FK ? 

- Lagring?  

- Formell vedtaksforankring uten ekstraordinært årsmøte. 

-  

Vedtak: Styret stemmer for å kjøpe en henger under 750kg slik at man ikke 

trenger å ta hensyn til type bil, sertifikat ol, at alle kan trekke denne. Vi ser 

absolutt behov for en slik henger for å kunne lagre utstyr å få fraktet dette 

til/fra utstyr. Erwin sjekker tilbud.  

Det er ønskelig med logo på hengeren.  

 

Sak 5 

SM2/25 

 

Ryddig å utarbeide en komplett prisliste med alle aktuelle priser, vederlag 

og godtjørelser. Vil lette arbeidet for kasserer og årsmøtet som skal vedta 

prisjusteringer.  

 

Se utkast i eget vedlegg.  

 

Vedtak: Reidulf setter opp en prisliste.  

 

Sak 6 

SM2/25  

 

Grunneiertillatelser må snarest på plass.  

Knut Helge utarbeider og distribuerer før styremøtet et forslag til en veldig 

enkel standardavtale. 

 

Avkryssing for hvilke prøveformer og et kommentarfelt for eventuelle 

ekstra vilkår og begrensninger.  

 

Arkivering?  

 

Vedtak: Knut Helge oversender utkast til Erwin, slik at de to kan jobbe 

videre med dette. Det haster å få på plass signerte avtaler før 

sesongstart(blodspor 01.05) Erwin snakker med Wiggo ang alternativ til 

arkivering.  

https://gaupen.no/product/a0725f-150-cm/
https://arctictrailer.no/tilhenger/skaphenger-arctic-250-750d/
https://arctictrailer.no/tilhenger/skaphenger-arctic-250-750d/


 

Sak 7 

SM2/25 

 

Dommersamlinger FØR prøvesesonger / referansenummer startdato.  

I henhold til tidligere styrevedtak og årsmøtevedtak må vi ha fokus på 

dette, det må legges en plan for dette med de respektive prøvelederne.  

 

Vedtak: Merete setter opp et utkast på hva dommermøte bør inneholde. 

Prøveledere må involveres i planlegging av slikt møte. 

Det er også ønskelig med en felles dommersamling for alle dommere hvor 

vi går gjennom/diskuterer etikk, i tillegg til et dommermøte innenfor hver 

prøveform.  

 

Sak 8 

SM2/ 25 

Ettersøk videregående kurs – Knut Helge og Jan Thore informerer. 

 

Vedtak: Kurs gjennomføres med Jan Thore gjennom Nordland JFF. 

21.06.25, 22.06.2025 

 

Sak 9 

SM2/25 

RS 2025 
NEKF er berammet til 26. april 2025 på Scandic Oslo Airport, Gardermoen 

NHEHK er vel den mest økonomiske klubben i RS selskapets 

reisefordeling. I en årrekke har vi kun deltatt med 1 delegat som har 

ivaretatt stemmene fra klubben.  

 

TROEHK reiser nedover med stort sett hele styret.  

 

Det er absolutt rom for flere deltakere fra NHEHK.  

 

RS er berammet til 26. April 2025 på Scandic Oslo Airport, Gardermoen.  

 

 Vedtak: Det er åpent for flere å delta, fint hvis vi kan stille med fler enn 1 

person. Erwin undersøker hvordan dette kan løses. Avtales deretter.  

  

  

  

 


